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Protokół nr XV/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2015 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 15.00 -19.40 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołów z XIII i XIV  sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2016 w gminie Lwówek. 

9. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej w Lwówku na 2016 rok. 

10. Projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. 

11. Projektu uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

12. Projekt uchwały w sprawie: uchwały budżetowej na 2016 rok: 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały dot. 

budżetu na 2016 r., 

b) opinia z wspólnego posiedzenia radnych. 

c) dyskusja. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  

14. Projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 
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17. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Lwówku Pan Piotr Przewoźny.  

Powitał radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

pracownika biura Rady oraz uczestniczące w obradach media i społeczeństwo. 

 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 15 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Rada jest władna do odbycia obrad 

sesyjnych i podejmowania uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu XIII i XIV  sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu 

i możliwości zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektami protokołów 

 z obrad XIII i nadzwyczajnej XIV sesji i stwierdził, że nie zgłoszono do nich 

żadnych propozycji zmian. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy są 

może w dniu dzisiejszym jakieś uwagi do wspomnianych projektów 

protokołów. 

Ponieważ radni nie zgłosili uwag, ani zastrzeżeń w związku z tym 

przystąpiono do głosowania. 

Protokóły z XIII i nadzwyczajnej XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku zostały 

przyjęte 14 głosami "za", przy 1 głosie "wstrzymującym się". 

 

Ad. 4.  Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny wniósł poprawki do porządku obrad XV 

sesji proponując jako pkt. 15 dzisiejszego porządku zapisać "Projekt uchwały  
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w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Prawa i Finansów" i jako 

pkt. 16 zapisać "Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska". 

Numerację pozostałych punktów przesunąć zgodnie z ww. zapisem. 

"za" wpisaniem punktu 15 do porządku obrad XV sesji - radni opowiedzieli się 14 

głosami "za", przy 1 głosie "wstrzymującym się" 

"za" wpisaniem punktu 16 radni opowiedzieli się 14 głosami "za", przy 1 głosie 

"wstrzymującym się" 

 

Przewodniczącego Rady Pan Przewoźny poddał pod głosowanie 

porządek obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku wraz z naniesionymi 

poprawkami, a radni przyjęli go 14 głosami "za", przy 1 głosie 

"wstrzymującym się". 

 

Porządek obrad XV sesji po wprowadzeniu poprawek przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołów z XIII i XIV  sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2016 w gminie Lwówek. 

9. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej w Lwówku na 2016 rok. 

10. Projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. 

11. Projektu uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

12. Projekt uchwały w sprawie: uchwały budżetowej na 2016 rok: 
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a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały dot. 

budżetu na 2016 r., 

b) opinia z wspólnego posiedzenia radnych. 

c) dyskusja. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  

14. Projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

15. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Prawa i Finansów. 

16. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

17. Odpowiedź na interpelacje. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 7.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy 

międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady z pracy międzysesyjnej  stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy 

międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 27.11.2015 DO 28.12.2015 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 p. Andrzejem Knop z POL-STRAUTMANN w sprawie przeklasyfikowania 

gruntów pod działalność gospodarczą 

 Panami Szubą i Szwed w sprawie zamiany gruntu w Koninie 
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 P. Tadeuszem Skiba z ALKOM Józefowo w sprawie funkcjonowania sortowni 

odpadów 

 przedstawicielem firmy Konwerga w sprawie uczestnictwa Gminy w projektach 

informatyzacji 2014-2020 

 p. Grzegorzem Nowak w sprawie utrzymania dróg gminnych 

 p. Damianem Łakomym architektem w sprawie przebudowy budynku 

starego przedszkola na żłobek. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 uroczystej konferencji "25-lecie samorządności" pod Honorowym 

Patronatem Prezydenta RP Andrzeja Dudy - Nowy Tomyśl 

 zakończeniu projektu „Pięknieje wielkopolska wieś” w Bródkach 

 szkoleniu dot. naboru wniosków na operacje typu „Budowa lub 

modernizacja dróg lokalnych” w Lesznie 

 spotkaniu Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej 

 Walnym Zebraniu Sprawozdawczo-Wyborczym członków KOLD 

 VI Forum Atrakcyjności Inwestycyjnej organizowane przez UMWW - 

Prusim 

 Zimowej Olimpiadzie Seniorów w Nowym Tomyślu 

 Spotkaniu opłatkowym połączonym z obchodami 65-lecia Polskiego 

Związku Wędkarskiego Koło Lwówek 

 Turnieju wigilijnym Akademii Piłkarskiej w OSiR Lwówek 

 Spotkaniu wigilijnym w Zgierzynce 

 Spotkaniu sołtysów nt. funkcjonowania funduszy sołeckich w 

Miedzichowie 

 Spotkaniu ze Starosta i Przewodniczącą Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego Zofią Szalczyk 

 Wigilii organizowanej przez Warsztaty Terapii Zajęciowej w Koninie 

 posiedzeniu Zarządu Oddziału Powiatowego Ochotniczych Straży 

Pożarnych - Boruja Kościelna 

 Jarmarku Bożonarodzeniowym w Lwówku 

 Spotkaniu OSP Lwówek 
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 spotkaniu opłatkowym organizowanym przez Gimnazjum w Lwówku 

 spotkaniu organizowanym przez Starostę Nowotomyskiego i 

konserwatorem zabytków w sprawie Kościoła Ewangelickiego 

Burmistrz poinformował, że po tym spotkaniu uzgodniono, iż Konserwator 

opracuje projekt zabezpieczenia pozostałości murów tego obiekt, do czego 

następnie ustosunkuje się Starosta. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

 

 spotkaniu wigilijnym Stowarzyszenia "Gospodynie Wiejskie" Pakosławia 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (77) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do 

sprzedaży dot. działki w Chmielinku (316/2 – 53.400 zł.) i Liniu (391/2 – 

36.800 zł.) 

 (78) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesień w 

planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej 

 (79) w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji doraźnej w formie spisu z 

natury 

Burmistrz wyjaśnił, że tym spisem z natury zostały objęte sołectwa Lipka 

Wielka  i w tym miejscu przeprosił Panią Sołtys, że Burmistrz ośmielił się w 

ogóle zlecić taką kontrolę, ale równocześnie zaznaczył, że kontrolowano 

również takie Sołectwa jak Komorowo i Władysławowo. 

 (80) w sprawie ustalenia dzień 24 grudnia 2015 r. dniem wolnym od pracy w 

zamian za święto przypadające w sobotę – 26 grudnia 2015 r. 

 (81) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana w zakresie przeniesień w 

planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 

 (82) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w 

ramach otwartego konkursu na realizację w 2016 roku zadań publicznych 

 (83) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w II 

przetargu 

 

Ogłoszono: 
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1.Przetarg nieograniczony na zimowe utrzymanie dróg gminnych – dwa razy. 

Nie wpłynęła żadna oferta. 

 

Rozstrzygnięto  

 

1. Dokonano podziału środków dla organizacji pozarządowych oraz podmiotów 

wymienionych w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (tekst jednolity: Dz. U. z 2014r, poz. 

1118). 

 

Zadanie nr 1. Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród 

mieszkańców Gminy Lwówek w zakresie imprez nie związanych z 

ligowymi rozgrywkami sportowymi (dział 926) 

 

 

1 Parafia Lwówek 1 500 zł 

2 LKS „Błyskawica” Pakosław 800 zł 

3 Uczniowski Klub Sportowy „PROMIEŃ” Zębowo 2 300 zł 

4 Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie Pakosławia 600 zł 

5 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 2 500 zł 

6 Polski Związek Wędkarski 1 000 zł 

7 Liga Obrony Kraju Lwówek 5 800 zł 

                                                                                          

RAZEM 
14 500 zł 

 

Zadanie nr 2. Organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek 
sportowych w ramach Szkolnego Związku Sportowego Wielkopolska (dział 
926) 
 

1. MSKF Wielkopolska       14.000 zł 

 

  RAZEM:     14.000 zł 

 

Zadanie nr 3. Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę 

z zagranicą. (dział 750) 

 

1. Stowarzyszenie Współpracy Gminy Lwówek z Zagranicą      8.000 zł 

 

  RAZEM:     8.000 zł 

 



 8 

Zadanie nr 4. Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z 

dysfunkcjami społecznymi oraz umożliwienie im należytego 

funkcjonowania w społeczeństwie (dział 750) 

 

         -. Brak złożonych ofert         

 

Zadanie nr 5. Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców 

Gminy Lwówek (dział 750) 

 

1 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło Lwówek 1 500 zł 

2 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec 

Nowy Tomyśl 

300 zł 

3 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec 

Nowy Tomyśl 

500 zł 

4 Stowarzyszenie „Nasze Brody  1 000 zł 

5 Gospodynie Wiejskie Pakosławia 700 zł 

6 Stowarzyszenie „ Aktywna Wieś” Zębowo 2 000 zł 

 RAZEM 6 000 zł 

 

Zadanie nr 6. Zimowy wypoczynek dzieci i młodzieży (dział 854) 

 

1 Parafia Lwówek 2 000 zł 

2 Stowarzyszenie Rodziców i Przyjaciół Szkoły w Grońsku „Małe jest 

Piękne” 

          700 

zł 

3 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec 

Nowy Tomyśl 

800 zł 

4 Stowarzyszenie „Nasze Brody”  800 zł 

5  Gospodynie Wiejskie Pakosławia 850 zł 

6 Stowarzyszenie „ Aktywna Wieś” Zębowo 850 zł 

7 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 1 000 zł 

                                                                                                           

RAZEM 

7 000 zł 

 

7. Interpelacje. 

 

-Radny Czarkowski odczytał 2 interpelacje:  

1. wzrost wynagrodzenia Burmistrza i Skarbnika Gminy. 

2. koszty poniesione przez Gminę związane z utrzymaniem schroniska 

"Zwierzakowo" w Posadówku. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy w tym miejscu zgłosił wniosek formalny, że jeśli 

odpowiedź ma być udzielona ustnie, to należy odstąpić od udzielenia 

odpowiedzi na piśmie. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem, czy Burmistrz 

udzieli odpowiedzi na dzisiejszej sesji w dalszym punkcie obrad, czy na 

piśmie. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że interpelacje są dość 

obszerne, w związku z tym musi się z nimi dokładnie zapoznać. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2016 w gminie Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zabierając głos informował, że jest to 

uchwała około budżetowa, w której określone są zadania tej Komisji tj. 

zwiększenie dostępności do pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla 

osób uzależnionych od alkoholu w gminie Lwówek w roku 2016 co odbywać 

będzie się poprzez: 

1) udzielanie pomocy psychologicznej i psychiatrycznej w Punkcie 

Informacyjno – Konsultacyjnym 

2) kontynuowanie pracy grup wsparcia dla uzależnionych  

i współuzależnionych oraz dla ofiar przemocy w rodzinie; 

3) wspieranie działań na rzecz osób uzależnionych od alkoholu, 

4) zakup i upowszechnianie materiałów informacyjno – edukacyjnych, oraz 

literatury fachowej ze szczególnym uwzględnieniem klientów Punktu 

Informacyjno – Konsultacyjnego. 

 Na realizację tego zadania, o którym mowa w ust. 1, w roku 2016 

przeznacza się środki z budżetu w wysokości 23.800,00 zł. 

 

Wskazuje się tu na udzielanie rodzinom z gminy Lwówek, w których 

występują problemy alkoholowe, pomocy psychospołecznej i prawnej,  

a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie, co w roku 2016 

odbywać się będzie poprzez: 

-rozwijanie systemu wsparcia psychologicznego, prawnego  
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i pedagogicznego dla rodzin z problemem alkoholowym poprzez kontynuację 

działalności Punktu Informacyjno – Konsultacyjnego z dyżurami: psychologa, 

prawnika, członków GKRPA oraz innych specjalistów w zakresie uzależnień  

i przemocy w rodzinie; 

-finansowanie działalności świetlic socjoterapeutycznych i środowiskowych 

dla dzieci i młodzieży, tj. prowadzenie zajęć, zakup materiałów i sprzętu, 

drobne remonty w pomieszczeniach świetlic oraz zorganizowanie wycieczki 

dla uczestników zajęć prowadzonych w wyżej wymienionych świetlicach  

z terenu gminy; 

-wspieranie działań na rzecz doposażenia miejsc rekreacji i placów zabaw; 

-podejmowanie działań zgodnych z procedurą interwencji wobec przemocy 

domowej pod nazwą Niebieskiej Karty oraz prac i działań Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przemocy w rodzinie; 

-szkolenia, kursy specjalistyczne zwiększające kompetencje w zakresie 

pomagania ofiarom przemocy domowej,  

-finansowanie bieżącej działalności Punktu Informacyjno - Konsultacyjnego 

oraz finansowanie obsługi księgowej, obsługi programu „Płatnik”, 

prowadzenie rejestru zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów 

alkoholowych. 

Na realizację tego zadania w roku 2016 przeznacza się środki z budżetu  

w wysokości 54.870,00 zł . 

 

 W programie tym określone jest również zadanie dot. prowadzenia 

działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w szczególności dla 

dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a 

także działań na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych 

programach opiekuńczo – wychowawczych i socjoterapeutycznych w gminie 

Lwówek. 

Na realizację tego zadania w roku 2016 przeznacza się środki z budżetu  

w wysokości 61.330,00 zł . 
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Określa się także wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób 

fizycznych, służącej rozwiązywaniu problemów alkoholowych w gminie 

Lwówek, w roku 2016. 

Na realizację zadania w tym punkcie w roku 2016 przeznacza się środki 

z budżetu w wysokości 5.000, 00 zł 

 

W działalności tej Komisji określono także finansowanie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, które 

będzie dokonywane w ramach środków własnych Miasta i Gminy Lwówek,  

na które składają się opłaty za wydawanie zezwoleń na podawanie  

i sprzedaż napojów alkoholowych.  

Przyjmuje się, że wpływy finansowe z opłat za wydawane ww. zezwoleń  

w 2016 roku wynosić będą145 000,00 zł. 

 

Ponadto w realizacji zadań Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2016 roku znajdują się 

unormowania finansowe dla osób wykonujących te zadania. 

 

-Wiceprzewodniczący Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez 

stałe komisje Rady, która jest w ww. temacie pozytywna ( 12 głosami "za", 

przy 1 głosie " wstrzymującym się"). 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń w związku z tym przystąpiono do 

głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/96/2015 w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016 w gminie Lwówek została 

przyjęta 14 głosami "za", przy 1 głosie " wstrzymującym się" i stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Lwówku na 2016 rok. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że jest to uchwała, 

związana z uchwaleniem budżetu dla miasta i gminy Lwówek.  

W uchwale tej określamy stawki na 2016 rok według następujących stawek 

jednostkowych: 

1) w wysokości 1,47 zł do 1m2 powierzchni w zakresie utrzymania terenów 

zieleni, 

2) w wysokości 234,23 zł do 1m3 objętości w zakresie usuwania odpadów 

stałych, 

Zakład Mieszkaniowy oprócz zadań podstawowych ma również za zadanie 

utrzymywanie wspólnot mieszkaniowych, inkaso z rynku w dni targowe, utrzymanie 

czystości na rynku co w dużej mierze odbywa się nieodpłatnie tzw. skazańcami. 

Zakład zajmuje się również utrzymaniem czystość na terenie całej gminy, 

wykonuje prześwietlenie koron drzew, podkaszanie tych drzew, koszenie 

trawników i grabienie skoszonej trawy wraz z jej wywozem, oraz usuwaniem 

wiatrołomów itp. 

Należy podkreślić, że Zakład działa prawidłowo, w związku z tym jest tu tylko prośba, 

aby Państwo radni te stawki zatwierdzili w proponowanej wysokości. 

 

-Radny Czarkowski zwrócił uwagę na częstotliwość wywozu nieczystości stałych. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że z tym problemem należy zwrócić 

się do Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Ponieważ radni nie wnieśli zapytań Przewodniczący Rady Pan Przewoźny 

 prosił, aby z podstawy prawnej wykreślić po wyrazie "poz.1515 zapis  

"z późniejszymi zmianami". 

 

Po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady projektu uchwały przystąpiono do 

głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/97/2015 w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Lwówku na 2016 rok została przyjęta 15 

głosami "za" i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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10. Projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Nowotomyskiemu. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że środki o których 

mowa w uchwale stanowią udział Gminy Lwówek jako pomoc finansowa  

w realizacji projektu Powiatu Nowotomyskiego - zadanie realizowane pn.  

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2733P Grońsko - Krzywy Las – Grudna”  

w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej 

na lata 2016-2019.  

Projekt otrzymał dużą punktację, gdyż zajął 10 miejsce w województwie,  

a będzie realizowany w 2016 roku.  

Wartość całego projektu wynosi 3.489.944,24 zł. na odcinku drogi  

o długości ok. 5 km 

Udział Gminy Lwówek to kwota 740.000, 00 zł, a Gminy Miedzichowo 

150.000,00 zł., pozostałą kwotę dokłada Starostwo Powiatowe z budżetu 

państwa. Tę uchwałę musimy przyjąć przed uchwałą budżetowa, gdyż takie 

były wytyczne Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

-Radny Czarkowski zabierając głos odczytał swoje stanowisko, w którym 

wyrażał opinię, "że remonty dróg powiatowych należą do Starostwa 

Powiatowego, a wniosek pt. "Przebudowa drogi powiatowej nr 2733P 

Grońsko - Krzywy Las – Grudna” został skonstruowany według kryteriów 

unijnych. Te kryteria są niezgodne z rzeczywistymi wymogami i potrzebami 

dróg powiatowych, a przede wszystkim z oczekiwaniami mieszkańców 

gminy np. wcześniejsza konieczność naprawy drogi w rejonie Brody - 

Bródki". 

Udzielanie pomocy finansowej w proponowanej wysokości blokuje 

możliwości gminy w zakresie prowadzenia remontów innych dróg. Pomoc 

finansowa ze strony gminy Lwówek nie powinna przekraczać kwoty jaka jest 

wnoszona w ten remont przez gminę Miedzichowo tj. 150 tys. zł., tym 

bardziej ,że Starostwo według informacji Burmistrza w latach 2011-2014 

przekazało nam tylko 40 tys. zł i to na remont ulic w Lwówku....". 
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-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji 

Rady, która w tym temacie jest pozytywna ( 12 głosami "za", przy 1 głosie 

"wstrzymującym się"). 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział Panu Czarkowskiemu, że droga do 

Chmielinki też wcześniej była budowana przy współfinansowaniu Powiatu  

wspólnie z gminą Lwówek.  

Ja twierdzę - wyjaśnił Burmistrz - że Ci mieszkańcy, którzy mieszkają przy ul 

Opalenickiej, która została zmodernizowana przez "schetynówkę", przy 

drodze ul. Pniewskiej, czy też przy tej drodze, którą teraz zamierzamy 

właśnie budować czyli Grońsko - Krzywy Las – Grudna” są bardzo 

zadowoleni i to tych mieszkańców należałoby zapytać, czy jest taka pomoc 

dla Powiatu zasadna czy też i nie. Uważamy, że my jako Rada dobrze 

gospodarujemy się swymi finansami i jest nas stać na takie dofinansowanie. 

Winno nas to cieszyć, tym bardziej, że ani Przewodniczący Powiatu, ani 

Starosta tą właśnie drogą nie jeżdżą, a najwięcej korzystają  

z niej właśnie nasi mieszkańcy, szczególnie mieszkańcy Krzywego Lasu, 

Grudnej, czy Grońska. 

 

-Radna Gabriela Woźna zabierając głos stwierdziła, że nie ukrywa, że jest 

bardzo zainteresowana remontem drogi Brody, Bródki w kierunku Niewierza  

i bardzo chciałaby, aby ona też była remontowana. Osobiście zdaje sobie 

też sprawę, że potrzeba naprawy tej drogi w kierunku Niewierza jest chyba 

większa niż do Grońska. Jednak jeśli ta droga Grońsko, Krzywy Las, Grudna 

zdobyła taką dużą ilość punktów, to ta droga się załapała i bardzo dobrze, 

gdyż uważam- stwierdziła Pani Woźna- , że jeśli zrobimy jakąkolwiek drogę 

na terenie gminy, to możemy się z tego tylko cieszyć, a w końcu przyjdzie  

i czas na naprawę drogi Brody, Bródki, Niewierz. 

 

-Radny Czarkowski ponownie stwierdził, że uważa, że te kryteria unijne 

powodują to, że w rezultacie nie remontujemy dróg, które według oceny 

mieszkańców są do remontu ważniejsze i bardziej zniszczone. 

Jednak nadal uważam - dalej twierdził p. Czarkowski, że drogi powiatowe 

winny być w gestii Starostwa Powiatowego.  
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Jeśli chodzi o tą dotację to możemy w tym zadaniu uczestniczyć, ale  

w wysokości gminy Miedzichowo.  

Wiemy bowiem, że remont obecnej drogi wykluczy przynajmniej na 4 lata 

remonty kolejnych dróg w gminie. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że Pan Czarkowski myli się 

tym stwierdzeniem, gdyż Starosta Powiatowy stwierdził, że w przyszłym roku 

będzie remontowana w zależności od mieszkańców droga w kierunku na 

Turowo lub na Duszniki. 

 

- Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał Uchwałę Nr XV /98/2015 w 

sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowotomyskiemu, która 

została przyjęta 14 głosami "za", przy 1 głosie "przeciw" i stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

 

11. Projektu uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

- Burmistrz odczytał Uchwałę Nr SO-0957/27/11/Ln/2015 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 04 grudnia 2015 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lwówek na lata 

2016 - 2023, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się z pytaniem czy radni mają jakieś 

uwagi. 

 

-Radny Czarkowski twierdził, że ta opinia winna być odczytana w kolejnym punkcie 

obrad, a nie teraz. 

 

-Przewodniczący Rady wyjaśnił, że ta opinia dotyczy wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Lwówek na lata 2016 - 2023, natomiast w kolejnym punkcie będzie odczytana 

opinia w sprawie budżetu na 2016 rok. 

 

Ponieważ nie zgłoszono więcej zapytań przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała Nr XV/99/2015 w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 13 głosami "za", przy  

1 głosie "przeciw" i 1 głosie "wstrzymującym się" i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie: uchwały budżetowej na 2016 rok: 

 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały dot. 

budżetu na 2016 r., 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odczytał Uchwałę Nr SO-

0952/27/11/Ln/2015 w sprawie wyrażenia  opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Lwówek na 2016 rok, która stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Kontynuując wypowiedź Burmistrz poinformował, że zostało złożone pismo 

do Wojewody Wielkopolskiego o prawidłowe wyszacowanie zadań 

zleconych w zakresie administracji prowadzonych przez gminę tj.  

w odniesieniu do USC, zarządzania kryzysowego, ewidencji ludności i OPS, 

zaś uwagi ,które wskazała nam  w opinii Regionalna Izba Obrachunkowa 

zostaną wniesione do budżetu jako autopoprawki. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przedstawił w wersji 

wizualnej i szczegółowo omówił projekt budżetu na 2016 rok. 

Wersja papierowa stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

W tym miejscu Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz udzielił odpowiedzi 

radnemu Czarkowskiemu na wnioski zgłoszone na wspólnym posiedzeniu 

stałych Komisji Rady z dnia 15 grudnia 2015 roku, a dotyczące projektu 

budżetu na 2016 rok. 

Odpowiedzi stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

 



 17 

 

b) opinia z wspólnego posiedzenia radnych. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię wypracowaną 

przez stałe Komisje Rady, która jest pozytywna  i została przyjęta 

"jednogłośnie" 11 głosami za. 

 

c) dyskusja. 

 

-Radny Czarkowski wrócił do udzielonych przez Burmistrza odpowiedzi na 

wnioski złożone na posiedzeniu stałych Komisji Rady.  

Otóż należało podać dokładnie w jakim okresie i w jakiej wysokości będą 

wpływać kwoty do budżetu gminy i jakich przedsięwzięć będą one dotyczyły. 

Wiadomo, że środki unijne powodują to, że gmina musi również posiadać 

jakieś środki własne, a to może wiązać się również z zadłużeniem. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odpowiadając radnemu 

Czarkowskiemu stwierdził, że tak naprawdę to nie jest żadnym prorokiem  

i nie odpowie z góry jakiego rzędu będą wpływać środki do budżetu,  

gdyż wszystko będzie zależeć od tego kiedy Urząd Marszałkowski ogłosi 

poszczególne konkursy na wskazane w budżecie zadania, wówczas na 

bieżąco będą Państwo radni informowani. Na dzień dzisiejszy jest taka 

informacja, że na konkurs pod nazwą "Maluch" to nie będzie dotacja unijna, 

ale krajowa. Jeśli nasz projekt wejdzie w ten system i otrzymamy 

dofinansowanie, to będziemy te szczegóły radnym na bieżąco przedstawiać. 

Wiemy że tu zakres dofinansowania wynosiłby w 80% przez Urząd 

Wojewódzki, a Gmina dopłacałaby tylko 20%. Na dzień dzisiejszy 

szacunkowy koszt budowy i przebudowy tego przedszkolnego obiektu to 

kwota ok. 1.500.000 zł. Czyli 1.200.000 wynosiłoby dofinansowanie  

z zewnątrz, a my w budżecie musielibyśmy znaleźć 300 tys. zł. i tu wówczas 

nie zaciągalibyśmy żadnego kredytu. To co jest w budżecie gminy 

zaplanowane - dofinansowanie dróg powiatowych, realizacja zadań 

wynikających z projektu budowy dróg gminnych, to tu też planujemy bez 
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wspierania się kredytem. Póki co to planujemy realizacje programu PROW- 

budowa dróg gminnych i lokalnych - jest to te 5 dróg, które wytypowaliśmy  

i szczegółowo omówiliśmy na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wykonanie  

nastąpiłoby dopiero 2017 roku i tu też nie planowaliśmy żadnych kredytów.  

Jeśli weszlibyśmy w program budowy drogi przez wieś Komorowice to 

wówczas musielibyśmy dokładnie przyjrzeć się w nasz budżet  

i musielibyśmy wesprzeć się albo kredytem, albo wypuścić na pół miliona 

obligacje. Jednak kiedy to nastąpi i jakiego rzędu będą to kwoty, to będzie 

dopiero wiadomo jak te programy zostaną ogłoszone przez Urząd 

Marszałkowski, bądź też przez Urząd Wojewódzki. 

 

- Radny Kasperczak interesował się dopłatami do ścieków i do wody.  

Gmina w budżecie planuje 182 tys. dopłat, a my przecież cały czas 

rozbudowujemy sieć kanalizacyjną. Dlatego chcemy wiedzieć na ile są tu 

wykorzystane przyłącza mieszkańców gminy, szczególnie wsi Chmielinko  

i Grońska. Jak to wygląda, gdyż zainwestowaliśmy w to zadanie duże 

pieniądze, a można byłoby zmniejszyć te dopłaty, gdyby ilość przyłączy była 

zdecydowanie większa. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że po raz kolejny  

w Urzędzie została zrobiona akcja co prawda bez wydawania jeszcze 

decyzji, ale wysłaliśmy informacje do mieszkańców, że mają okazywać się 

dowodami płatności za prawidłowe wywożenie nieczystości płynnych. 

Ze swej strony jako gmina przyłączyliśmy do kanalizacji sanitarnej wszystkie 

nasze obiekty użyteczności publicznej.  

Należy zaznaczyć, że bardzo słaba jest realizacja przyłączy we wsi 

Chmielinko, poprawiły się natomiast przyłącza we wsi Józefowo, zaś 

 w Komorowie choć jest to świeża inwestycja to też już 5-6, a nawet 10 

właścicieli podłączyło się do tej kanalizacji. W Grońsku jeśli będzie realizacja 

budowy drogi, to wszyscy którzy przy tej drodze mieszkają będą musieli się 

podłączyć. 

-Radny Kasperczak stwierdził, że jest to bardzo ważna sprawa już nie ze 

względu na budżet, ale również z uwagi na ochronę środowiska. Bowiem te 

wywozy tymi beczkowozami są bardzo wątpliwe. Zabieganie o rozliczanie 
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tych mieszkańców w jakiej formie uiszczają opłaty za ten wywóz byłoby 

bardzo słuszne i zasadne. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że jest to ostatnie pismo 

dot. udokumentowania  opłat tych wywozów, następne pismo będzie już 

wskazujące ostateczny termin przyłączenia się do kanalizacji. 

-Radna Woźna stwierdziła, że to nie jest tylko sprawa okazania się jakimś 

dokumentem wywozu tych nieczystości, ale okazania się dokumentem na 

szambo z atestem, bo to będzie mobilizacją dla tych ludzi, aby się 

podłączali. 

-Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy żądamy 

podłączenia się, od tych którzy mają możliwość takiego przyłączenia. 

My żądamy pokwitowania od firm specjalistycznych, które mają na to 

uprawnienia, a nie np. od sąsiada. My to cały czas monitorujemy i będziemy 

dążyć do pełnej realizacji. 

-Radna Woźna stwierdziła, że gmina powinna jeszcze bardziej mobilizować 

tych mieszkańców, gdyż jest to niesprawiedliwe dla tych, którzy się juz 

podłączyli. 

-Radny Czarkowski interesował się poziomem zadłużenia w budżecie, czy 

obejmuje ono również obligacje. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz potwierdził, że całość zadłużenia to 

łącznie z obligacjami, które mamy w PKO i NFOŚ. 

-Ponownie Pan Czarkowski interesował się czy OSiR jest podłączony do 

kanalizacji sanitarnej, a poza tym na tym budynku były zamontowane panele 

słoneczne i wykopana studnia, czy była robiona analiza i czy są z tego tytułu 

jakieś oszczędności. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że Ośrodek Sportu i 

Rekreacji jest podłączony do kanalizacji sanitarnej, zaś co się tyczy 

oszczędności z tytułu paneli może tej odpowiedzi udzieli w późniejszym 

terminie, ale z uwagi na wykopaną studnię, to w budżecie widać, że 

wcześniej opłata za pobór wody wynosiła ok. 10 tys. zł, a teraz zaplanowano 

już ok. 6 tys. zł. 

-Radny Czarkowski twierdził, że jeśli chodzi o podłączanie się do kanalizacji 

sanitarnej to dużym problemem jest sama odległość od posesji, co generuje 

dość duże koszty. Druga sprawa to takie pytanie czy Lwówek jest 
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podłączony do sieci gazowniczej. Zimą bowiem gdy wychodzi się na Rynek 

to nie można oddychać z powodu dużej emisji dymu mając na uwadze 

gospodarkę niskoemisyjną. Bo jeśli wioski mają podłączać się do kanalizacji 

sanitarnej, to również dobrze mieszkańcy miasta wini podłączać się właśnie 

do sieci gazowniczej. 

-Burmistrz odpowiadając Panu Czarkowskiemu stwierdził, że praktycznie 

90% mieszkańców miasta jest podłączona do sieci gazowniczej, ale na 

dzień dzisiejszy nikogo nie jesteśmy wstanie zmusić, aby zamienił piec 

węglowy na gazowy. Jeśli powstanie plan gospodarki niskoemisyjnej, gdzie 

założymy sobie ograniczenie emisji CO2 i jeśli będzie nas stać  i założymy 

sobie w tym planie dofinansowywanie do montowania takich piecy 

gazowych, to wówczas jesteśmy wszyscy za takimi działaniami, które i tak 

muszą przejść wpierw przez Radę. 

-Radny Czarkowski pytał dlaczego mieszkańcy wiosek nie zostali 

przyłączeni do kanalizacji sanitarnej z środków funduszów europejskich, 

gdzie sami wykonawcy potwierdzili, że w wielu gminach właśnie przyłącza 

do kanalizacji zostały wykonanie z tych funduszy. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że wszyscy mieszkańcy, 

którzy zostali ujęci w tych projektach, studzienki mają wyprowadzone do 

granicy swojej działki, zaś gmina na prywatną własność nie może niestety 

ale wejść. Osoba prywatna musi zrobić to we własnym zakresie. Na dzień 

dzisiejszy, gdybyśmy zrobili to inaczej to stracilibyśmy dofinansowanie. Na 

każdym zebraniu czy spotkaniu, kiedy prowadzona jest tego typu inwestycja 

informujemy wszystkich mieszkańców, że mają wskazywać wykonawcom w 

którym miejscu ma być posadowiona owa studzienka, aby ona tym 

posadowieniem życia nie komplikowała właścicielom posesji. 

-Radny Czarkowski zwrócił uwagę na §8 uchwały budżetowej gdzie  

  ustala się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek  

w kwocie 500.000,00 zł, w tym na: 

- pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu Gminy     

  w kwocie 500.000,00 zł. i § 9 gdzie ustala się kwotę 500.000,00, do której 

Burmistrz może samodzielnie zaciągać zobowiązania, oraz § 10 gdzie 

upoważnia się Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek do: 
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1) zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku 

budżetowego przejściowego deficytu budżetu do wysokości 500.000,00 zł, 

2) dokonywania zmian w budżecie polegających na przeniesieniach  

w planie wydatków między paragrafami i rozdziałami w ramach działu  

Te działania - stwierdził Pan Czarkowski - winy być podejmowane przez 

Radę, tym bardziej, że Rada w ubiegłym roku zmieniała budżet aż 11 razy. 

Właśnie z uwagi na powyższe nie będzie problemu, aby w każdej chwili 

upoważniać Burmistrza na tego typu działania. Jest to wręcz dziwne, że 11 

razy był zmieniany budżet co może wynikać z tego, że nie ma dyscypliny lub 

też że ten budżet jest źle planowany, albo niedoszacowany, a może i też 

przeszacowany. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że radni rzeczywiście mogą 

ten paragraf wykreślić, nie ma żadnego problemu. Przez ostatnie 5 lat nigdy 

nie korzystano z tego typu działań. Te 500 tys. zł. jest zabezpieczeniem przy 

różnego rodzaju inwestycjach, kiedy to brakuje nam pewnej kwoty do pełnej 

realizacji i wówczas, zamiast zwoływać od razu całą Radę, to można na 

bieżąco posiłkować się środkami z Banku, który nas obsługuje bez zbędnych 

procedur, pozyskując środki na bieżącą zapłatę. To nie jest tak, że Burmistrz 

sobie sam zadecyduje, gdyż zawsze Rada wcześniej jest o tym 

poinformowana, że będziemy ubiegać się o takie środki na konkretnie 

realizowanie danego celu. Nie jest to - stwierdził Burmistrz - zapis konieczny. 

Jeśli chodzi o zmianę budżetu aż 11 razy to gdyby Wojewoda określił nam  

z góry dotację raz w roku i to w takiej kwocie którą w budżecie mamy 

zapisaną, to na pewno raz w miesiącu zmian w budżecie by nie było. 

Niekiedy te zmiany to bardzo drobne, wręcz tylko korekty danych jednostek, 

ale generalnie dotyczy to wprowadzania dotacji, które przyznaje nam 

Wojewoda. Jednak uważamy, że budżet powinien żyć i reagować na 

zmieniające się warunki naszego życia. Wygrywamy konkursy, jest np. 

możliwość pozyskania środków unijnych, to dlaczego z tego nie skorzystać 

poprzez zmianę budżetu. 

- Radny Jędrzejczak poinformował, że Burmistrza, jak i Rade  obliguje 

dyscyplina finansów publicznych w taki sposób, że każda złotówka, która 

wpłynie z zewnątrz do budżetu musi być ujęta w tym budżecie i dlatego musi 

równocześnie nastąpić zmiana. 
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-Radny Kasperczak interesował się umniejszeniem środków na wydatki 

bieżące na kwotę 26.500.000,00 zł. w stosunku do kwoty 28 mln złotych  

z ubr. Pan Kasperczak pytał czy dotyczy to oszczędności na edukację, czy 

na zmiany organizacyjne wewnątrz Urzędu, czy też w jednostkach 

pomocniczych?. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że jest to związane 

generalnie z obniżeniem dotacji w oświacie. Po drugie to dopiero w tym roku 

będziemy mogli wykazać oszczędności z likwidacji Szkoły w Grońsku, ale 

jest to i też wynikiem reorganizacji w samej oświacie. 

-Radny Czarkowski interesował się dlaczego nastąpiła zmiana w pkt. 2. 

kiedy wcześniej Burmistrz wystąpił o 18 tys. zł na wycinkę drzew, a teraz 

zapisano wycinka drzew, melioracja i konserwacja rowów. 

-Skarbnik Gminy Pani Kaczmarek wyjaśniła, że ten zapis wynika z samego 

budżetu, który obliguje nas do stosowania prawidłowego zapisu 

nazewnictwa w danym dziale, rozdziale czy paragrafie. Taka szczegółowość 

jest wymagana w tych zapisach budżetowych, gdyż zwróciło by nam uwagę 

na to RIO. 

- Mieszkaniec miasta Lwówek Pan Bryłka interesował się, czy jeśli dziś przy 

uchwalaniu budżetu nie zostanie wprowadzona pewna dość znacząca kwota 

na bardzo ważne dla społeczeństwa zadanie, czy wobec tego, taki wydatek 

nie będzie mógł być już w przyszłym roku wprowadzony i zrealizowany. Czy 

może wobec tego, że następują tak częste zmiany w budżecie, będzie 

można również i taki wydatek później wprowadzić niezależnie od tego, że 

nie jest on jeszcze w budżet wpisany. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy 

wskazujemy w budżecie te inwestycje, które planowaliśmy i planujemy 

wykonać. Jeżeli tylko będzie okazja, że będzie dofinansowanie, że będzie 

projekt unijny, że trzeba będzie np. wydać około pół miliona złotych, to 

wówczas zadaniem naszym będzie poszukać takich środków w budżecie 

 i w każdym momencie możemy takie zadanie wprowadzić i zrealizować. 

-Ponownie zabierając głos Pan Bryłka proponował, aby radni zobowiązali  

w formie uchwały władze naszego miasta do wprowadzenia do publicznego 

wglądu rejestr umów, zleceń i wydatków. Należy tylko przypomnieć, że już 
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wcześniej zobowiązano się, że będzie taki rejestr wprowadzony od 1 

stycznia 2016r.  

Drugą sprawą poruszaną często również i przez naszych mieszkańców - 

twierdził Pan Bryłka - jest poprawa bezpieczeństwa w mieście, poprzez 

wprowadzenie monitoringu na ulicach miasta. Dochodzi bowiem do różnego 

rodzaju ekscesów mających na celu dewastację nie tylko mienia 

prywatnego, ale i społecznego (wybijane okna, malowane drzwi, zbijanie 

luster itp...). Wykonawcami tych działań są niestety, ale "synowie naszego 

lokalnego narodu. To nie są akcje zewnętrzne, tylko naszej lokalnej 

młodzieży. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że tak jak to już  

w swym sprawozdaniu z pracy Burmistrza wspomniał, były prowadzone 

wstępne rozmowy z przedstawicielem firmy Konwerga w sprawie 

uczestnictwa Gminy w projektach informatyzacji na lata 2014-2020 i tu 

uwzględniano nie tylko monitorowanie miasta, ale i również monitorowanie 

większych wsi. 

 

Ponieważ nie zabrano więcej głosu, Burmistrz Miasta i Gminy prosił  

o możliwość wprowadzenia autopoprawek do budżetu zgodnie ze 

wskazaniami RIO. 

-Skarbnik Gminy Pani Kaczmarek odczytała autopoprawki do budżetu 

miasta i gminy Lwówek na 2016 rok, które stanowią załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań w związku z tym Przewodniczący Rady 

Pan Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

"za" przyjęciem autopoprawek Burmistrza opowiedziało się 14 radnych 

i 1 radny "wstrzymał się" od głosowania. 

 

-Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr XV/100/2015 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2016 rok, która została w głosowaniu przyjęta 

13 głosami "za", przy 2 głosach "wstrzymujących się". 
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Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę - godz. 18.00 

 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do procedowania nad pkt. 13. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r.  

 

 

-Skarbnik Gminy Pani Kaczmarek poinformowała, że zmiany do budżetu na 2015 

rok były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych Komisji Rady w dniu 

15.12.2015 roku. Do chwili obecnej nie wprowadzono żadnych zmian, ani 

poprawek. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał wypracowaną na wspólnym 

posiedzeniu Komisji opinię, która jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że z uwagi na obszerność tej uchwały, którą to 

każdy z radnych posiadania, nie będzie ona odczytywana i dlatego przystąpimy  

od razu do głosowania. 

 

Uchwała Nr XV/101/2015 w sprawie: zmiany uchwały Nr II /13/2014 w sprawie: 

uchwały budżetowej na 2015r. została przyjęta 13 głosami "za", przy 2 

głosach "wstrzymujących się" i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

14. Projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej jest tabelarycznym odzwierciedleniem 

zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

 



 25 

Uchwała Nr XV/102/2015 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej została przyjęta 13 głosami "za", przy 2 głosach 

"wstrzymujących się" i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Prawa i Finansów. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny proponował, aby dokonać 

następującej poprawki w projekcie uchwały i wykreślić w podstawie prawnej 

zapis 

 

" z póź. zm." oraz dodać § 3. w brzmieniu  "Traci moc Uchwała Nr 

II/6/2014 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 roku w 

sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Prawa  

i Finansów". 

 

-Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są jeszcze 

jakieś uwagi do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju 

Gospodarczego , Prawa i Finansów. 

 

Ponieważ, żaden radny nie zgłosił uwag, ani poprawek, dlatego po 

odczytaniu projektu uchwały, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

przystąpiono do głosowania. 

 

"za" opowiedziało się 0 radnych, 

"przeciw" głosowało 3 radnych 

i 12 radnych "wstrzymało się" od głosowania. 

 

W wyniku powyższego głosowania uchwała została odrzucona. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 
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-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, aby dokonać 

następującej poprawki w projekcie uchwały wykreślić w podstawie prawnej 

zapis 

 

" z póź. zm." oraz dodać § 3. w brzmieniu  "§ 3 Traci moc Uchwała Nr 

II/7/2014 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 grudnia 2014 rok w 

sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.". 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny, tak jak w poprzedniej punkcie obrad 

zwrócił się z pytaniem do radnych, czy są jeszcze jakieś uwagi, czy 

propozycje zmian do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

. 

Ponieważ, żaden radny nie zgłosił uwag, ani poprawek, dlatego po 

odczytaniu projektu uchwały, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

przystąpiono do głosowania. 

 

"za" uchwałą opowiedziało się 0 radnych, 

"przeciw" głosowało 4 radnych 

i 11 radnych "wstrzymało się" od głosowania. 

 

W wyniku powyższego głosowania uchwała została odrzucona. 

 

17. Odpowiedź na interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał, że wpłynęły  

3 interpelacje radnego Czarkowskiego, który otrzymał odpowiedzi na piśmie 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

-Radny Czarkowski potwierdził, że otrzymał odpowiedzi na piśmie, ale  

w sprawie dowozu dzieci do szkół nie jest ta odpowiedź dostatecznie 

wyczerpująca i nadal pozostaje otwarta, a my będziemy w tym temacie 

rozmawiać z Sołtysem i rodzicami. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz udzielił odpowiedzi na interpelację 

radnego Czarkowskiego w sprawie wysokości wynagrodzenia Burmistrza. 
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Otóż wynagrodzenie jest takiej wysokości jaką uchwaliła Rada, nie ma tu 

żadnych premii, ani żadnych nagród, oprócz jednej nagrody, która była 

wypłacona w 2014 roku z okazji jubileuszu 35-lecia pracy zawodowej - 

zgodnie z prawem. Także w tym 2014 roku otrzymał Burmistrz ekwiwalent 

za niewykorzystany urlop. Tyle można powiedzieć co do kwot tego 

wynagrodzenia, a wyliczenia przedstawione są bardzo tendencyjne. Na 

pozostałe interpelacje Pan Czarkowski otrzyma odpowiedzi na piśmie. 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak prosił o wyjaśnienie zapisu w złożonej 

dziś interpelacji przez Pana Czakowskiego odnośnie braku odpowiedzi  na 

pismo z dnia 16 grudnia 2015 roku, i tu można tylko powiedzieć, że był to 

okres przedświąteczny, był nawał pracy i mogło się tak zdarzyć, że nie 

udzielono tej odpowiedzi, choć z reguły dotrzymujemy terminów. Ja 

przyznaje - stwierdził Sekretarz Gminy - że nie pamiętam tego pisma. 

Dlatego zachodzi tu pytanie, czy dziś złożone pismo zawiera te wszystkie 

punkty, które zawarte są również w tym piśmie z 16 grudnia br.. Czy mamy 

udzielić dwukrotnie tej samej odpowiedzi, gdyż na wcześniejsze pismo na 

pewno ta odpowiedź zostanie Panu udzielona.  

-Radny Czarkowski stwierdził, że wystarczy odpowiedzieć na interpelację, 

gdyż interpelacja jest obszerniejsza. Kontynuując wypowiedź radny 

Czarkowski wrócił do wynagrodzenia Burmistrza i stwierdził, że te kwoty 

pochodzą z oświadczeń majątkowych. "Nikt nie wnika, czy są to kwoty 

brutto, czy netto, ale cieszymy się wszyscy razem z Burmistrzem z takiego 

wynagrodzenia za tak bardzo ciężką pracę". 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że żadnych podwyżek 

wynagrodzenia nie otrzymał. Natomiast należy poinformować, że zgodnie ze 

złożonym pismem wysokość wynagrodzeń Burmistrza, Sekretarza  

i Skarbnika Gminy Pani Luch otrzymała. W oświadczeniu majątkowym jest 

napisana prawda, a zwyżka nastąpiła jak juz wcześniej było wspomniane  

z uwagi na wypłatę nagrody jubileuszowej z okazji 35 lat pracy zawodowej  

i wypłaty ekwiwalentu za niewykorzystany urlop. 

 

18. Wolne głosy i wnioski. 
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-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że wpłynęło kilka 

pism, o których teraz chciałby tu radnych i Burmistrza poinformować. 

1. pismo mieszkańców ul. Wittmanna w Lwówku o naprawę chodnika - 

pismo przekazuje się Burmistrzowi Miasta i Gminy  

2. e-mail od Pani Katarzyny Luch jako wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej w sprawie przesłania protokołów sesyjnych od stycznia do 

czerwca 2015 roku - co zostało zrealizowane poprzez przesłanie pocztą 

elektroniczną w formacie PEDF. 

 

3. wniosek z poprzedniej sesji Pana Czarkowskiego, który wnosił  

o skierowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystki i Zdrowia tematu 

dotyczącego funkcjonowania Akademii Piłkarskiej przy OSiR w Lwówku - 

temat omówiony został na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady  

w dniu 15 grudnia 2015 roku z udziałem  samego zainteresowanego. 

Szczegółowa odpowiedź, którą na powyższy wniosek udzielił 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się  

z pytaniem do radnych "kto z Państwa radnych jest za pozytywną 

opinią w sprawie funkcjonowania Akademii Piłkarskiej przy OSiR  

w Lwówku". 

"za" opowiedziało się 13 radnych 

2 radnych "wstrzymało się od głosowania". 

Radni uznali bezwzględna większością głosów funkcjonowanie 

Akademii Piłkarskiej za prawidłowe. 

 

4. wniosek Pana Czarkowskiego o zmianę porządku obrad sesyjnych w ten 

sposób, aby umożliwić mieszkańcom zabieranie głosu i wypowiadanie się 

przed podjęciem każdej uchwały - Przewodniczący Rady uznał, za 

niecelowy, gdyż mogłoby to wprowadzać chaos i zamieszanie do 

prowadzonych obrad sesyjnych. 

Szczegółowa odpowiedź, którą na powyższy wniosek udzielił 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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5. odpowiedź na skargę Wojewody Wielkopolskiego na uchwałę Rady 

Miejskiej. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że odpowiedź 

zgodnie z obowiązującymi nas terminami ( 30 dni) została przesłana do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w dniu 22.12.2015 r. 

Cała dokumentacja znajduje się do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

6. pismo z Komendy Powiatowej Policji w Nowym Tomyślu zawiadamiające 

o wszczęciu dochodzenia w sprawie znieważenia w dniu 29.09.2015r. w sali 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku funkcjonariuszy publicznych 

tj. Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek oraz Radnych Rady Miejskiej  

w Lwówku podczas i w związku z pełnieniem przez nich obowiązków 

służbowych w trakcie obrad XI sesji Rady Miejskiej. 

 

7. Przewodniczący Rady poinformował, że radny Czarkowski zgodnie  

z przepisami ustawy o samorządzie gminnym ma obowiązek w ciągu 30 dni 

od złożenia ślubowania złożyć oświadczenie majątkowe, które wino 

zawierać dochody od początku 2015 roku do dnia złożenia ślubowania. 

Dlatego informuję tu, że złożone przez radnego Czarkowskiego 

oświadczenie jest nieprawidłowo wypełnione, dlatego należy je w jak 

najwcześniejszym terminie uzupełnić, gdyż musi zostać ono dostarczone do 

Urzędu Skarbowego. 

 

8. Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie dla radnych od Rady 

Parafialnej i Caritas w Lwówku do wzięcia udziału w Orszaku z okazji 

"Święta Trzech Króli". 

 

-Radna Woźna zwróciła się z pytaniem do Sekretarza Gminy o formę 

dofinansowywania stowarzyszeń, ponieważ na stronie internetowej Gminy 

są zapisane hasła typu np. "Dbamy nie tylko o nas". Czy ten program 

dotyczy tylko jednego stowarzyszenia, czy dotyczy to wszystkich 

stowarzyszeń. 
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-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak poinformował, że jest to po prostu tytuł 

jaki sobie wybrało sołectwo do danego programu. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał radnym o rocznicy 

Powstania Wielkopolskiego - 3 stycznia 2016r. i zaprosił wszystkich do 

uczestnictwa. Uroczystości rozpoczną się mszą św. w Kościele w Lwówku,  

a następnie odbędzie się apel poległych, złożenie wiązanek kwiatów  

i tradycyjny poczęstunek w formie grochówki. 

 

-Radny Czarkowski złożył wnioski na "ręce" Burmistrza w imieniu lokalnej 

społeczności swojego okręgu wyborczego w uzgodnieniu z sołtysami 

miejscowości wsi Chmielinko i Lipka Wielka.  

Wnioski dotyczyły montażu punktów oświetleniowych, a także równania dróg 

dojazdowych do prywatnych posesji pp. Czaplickich i Staśkowiaków, a także 

podkrzesania drzew - podcięcie zwisających gałęzi na tychże drogach. 

Wniosek stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

-Radny Czarkowski zadał pytanie o zniszczenie przez firmę na zlecenie 

Zakład Gospodarki Komunalnej wcześniej już wyrównanej i naprawionej 

drogi we wsi Chmielinko.  

Po wykonanym telefonie do Pana Kulusa stwierdzono, że w Urzędzie 

nikomu  nic o takim prowadzeniu prac nie wiadomo, zaś Kierownik Fabian 

pracownik ZGK twierdził, że informował wcześniej pracowników urzędu  

o prowadzeniu robót ziemnych na tym odcinku drogi. 

Ponadto radny Czarkowski informował, że mieszkańcy otrzymali kartkę  

z Zakładu Gospodarki Komunalnej z prośbą o zawiązywanie worków do 

plastików przy odbiorze odpadów segregowanych. W związku z powyższym 

zachodzi pytanie, dlaczego przy tych workach pozostawianych przez ZGK 

do segregacji śmieci nie są dołączane sznurki do ich zawiązywania. Ponadto 

należy zaznaczyć, że nie zawsze ilość tych worków jest wystarczająca  

i czasem nie idzie ich zawiązać. Na początku realizowania tej ustawy 

śmieciowej były do worków dołączane takie sznurki.  



 31 

Kontynuując wypowiedź radny Czarkowski zwrócił także uwagę na problem  

braku wody w posesjach Pani Kaźmierczak we wsi Chmielinko 135 i Pana 

Staśkowiaka w Lipce Wielkiej. 

Ta Pani jest emerytką, a ZGK proponuje jej podłączenie wody za kwotę112 

tys. zł, zaś Panu Kaźmierczak proponuje się dowóz wody za kwotę 80. zł.  

Są to dość znaczące wydatki. Takie wyszacowanie zrobili prawdopodobnie 

pracownicy Urzędu. Jest to problem, który należałoby rozwiązać i może 

zasadne byłoby ułożenie w tym kierunku wodociągu, co pozwoliłoby też 

rozwijać się wsi Chmielinko. 

 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odpowiadając stwierdził, że co do 

podłączenia się poszczególnych mieszkańców do wody, to nie wszyscy i to 

nie na takich samych warunkach podlegają podłączeniu. Ta sprawa zostanie 

wyjaśniona z Prezesem ZGK. Burmistrz też poinformował, że żaden 

urzędnik Miasta i Gminy nie szacowałby jaka kwota ma być uiszczana za 

podłączenie, czy dowożenia wody.  

Jeśli chodzi o wywóz nieczystości, to z pana pisma wynika, że jest to prośba 

Zakładu Gospodarki Komunalnej o zawiązywanie worków, a to chyba nie 

jest żadną ujmą dla każdego użytkownika. Jeśli chodzi o ilość worków na 

odpady segregowane, to jest ona dowolna w zależności od potrzeby danej 

posesji. Jeśli właściciel posesji nie wystawia regularnie tych worków, to ZGK 

nie zostawia nowych, gdyż z tego wynika, że nie został poprzednie 

wykorzystane, ale gdyby nawet postawiono przy tym kuble inny, zwykły 

zawiązany worek to on też przez Zakład zostanie zabrany. 

W stosunku do prac na drodze w Chmielinku, to Pan Kulus na pewno 

wiedział, że będzie ta droga robiona, tylko tyle, że nie wiedział w jakim 

terminie. Pan Kulus zlecił równanie dlatego tej drogi, gdyż były tam dziury  

i wyboje.  

 

-Radny Czarkowski przerywając wypowiedź Burmistrza stwierdził, że Pan 

Kulus zrobił to co nie miał zrobić. 
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-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że są dokumenty na to, że 

te prace były uzgodnione ze sołtysem wsi. Wynika z tego, że w tym 

sołectwie jest trójpodział władzy. Sołtys wskazuje co innego i Pan wskazuje 

co innego, wynika z tego, że po prostu się nie dogadujecie .Dlatego 

proponuje mniej psychologicznie i psychologicznie wpływać na sołtysa, 

może zacznie nareszcie normalnie funkcjonować. Natomiast droga po 

skończonej inwestycji zostanie przez firmę przywrócona do pierwotnego 

stanu. 

 

W tym miejscu wynikła polemika pomiędzy Panem Czarkowski, 

a Burmistrzem i dlatego Przewodniczący Rady przywoływał kilka krotnie 

radnego Czarkowskiego do zaprzestania tego typu wystąpień i zamknął ten 

temat dyskusji. 

 

-Głos zabrał radny Wojciechowski który stwierdził, że każdy wie, że 

Burmistrz jest gospodarzem gminy, ale ma do wykonawstwa jednostki 

podrzędne. Jeśli chodzi o worki, o których tu mówi Pan Czarkowski to 

wystarczy po prostu nałożyć odpadów 3/4 i wówczas już będzie można je 

zawiązać. Można również włożyć plastiki czy szkło w zwykłe worki, które tez 

zostaną zabrane. W odniesieniu do wniosku Pana Czarkowskiego w sprawie 

oświetlenia, to należało to zgłosić przy uchwalaniu dzisiejszego budżetu, a 

nie teraz po fakcie. Należało wskazać w budżecie środki gdzie z czego 

zabrać i zaplanować realizację punktów oświetleniowych w Chmielinku. 

Również należy zaznaczyć, że nie tylko Rada czy Burmistrz przygotowują 

budżet, ale są sołtysi, organizacje społeczne, które mogą w ciągu roku 

zgłaszać potrzeby do budżetu. Widocznie tu Sołtys przespał sprawę  potrzeb 

w Chmielinku. W odniesieniu do dróg to Sołtys ma środki z Funduszu 

Sołeckiego. Ten fundusz dzieli się na różnego rodzaju potrzeby danej wsi  

w tym również i na drogi. Tak jest przynajmniej w Bródkach, że równa się 

drogi z tych środków, podcina drzewa i wykonuje najpilniejsze potrzeby. 

Może Sołtys z Chmielinka chce, aby wszystko Pan Burmistrz wykonywał. 

Najlepiej stać z boku i bez przerwy narzekać i krytykować. Pan Czarkowski 

za każdy raz wstrzymuje się od głosowania, czyli nie wie czy chce jakieś 

zadanie ująć w budżecie, czy też nie.  
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W tym miejscu Pan Czarkowski przekrzykując Przewodniczącego Rady 

wskazywał, że Pan Wojciechowski go poucza i wskazuje na procedurę 

uchwalania budżetu. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny kontynuując swą wypowiedź zwrócił 

się do Pana Czarkowskiego, że właśnie realizacja wysuniętego przez Pana 

wniosku w sprawie udzielania głosu społeczeństwu przed każdym 

uchwaleniem uchwały miałaby dokładnie taki sam przebieg  jak w chwili 

obecnej, czyli totalnego chaosu, przerywanie dyskusji i urządzanie sobie 

"Hyde parku" z poważnych obrad sesyjnych" i w tym momencie odebrał głos 

Panu Czarkowskiemu. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy, ktoś chce jeszcze zabrać 

głos w konkretnym temacie.  Żaden radny nie wyraził woli zabrania głosu. 

 

19. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny 

zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 

 

 

 

 


